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رئیس جمهور ب�ا تاکید بر ضرورت هم افزایی، 
انس�جام و وح�دت بی�ن جریان�ات و گروه های 
داخلی برای غلبه ب�ر چالش های خارجی گفت: 
در ش�رایطی که کش�ور درگیر یک جنگ تمام 
عیار اقتصادی است، هرگونه اختلال در انسجام 
داخلی، کشور را در تعامل و کنش با چالش های 

بین المللی با مشکل مواجه می سازد.
به گزارش ایس��نا، مسعود پزش��کیان در دیدارهای 
جداگانه با مجم��ع نمایندگان اس��تان های زنجان و 
خراسان رضوی، تامین س��امت، آموزش و معیشت 
مردم را س��ه رکن اصل��ی در برنامه ریزی های دولت 
چهاردهم برشمرد و تصریح کرد: همگرایی، وحدت و 
تاش صادقانه مسئولان، اعتماد عمومی به حاکمیت 
و مش��ارکت مردمی را افزای��ش داده و دولت را قادر 

خواهد ساخت بر بسیاری از مشکات غلبه کند.
رئیس جمهور عدم تمرکز در مدیریت و پراکندگی 
در تصمیم گی��ری را از جمل��ه چالش ها و مش��کات 
نظام اجرایی کش��ور برش��مرد و تصریح کرد: اتکا به 
خرد جمعی، پرهیز از اقدامات و تصمیمات سلیقه ای 
و بکارگی��ری روش های علمی و کارشناس��ی ش��ده 
بسیاری از روندهای اش��تباه و نادرست مدیریتی در 

کشور را اصاح خواهد کرد.
پزش��کیان همچنین با تاکید بر ضرورت هم افزایی، 
انس��جام و وحدت بین جریان��ات و گروه های داخلی 

برای غلبه بر چالش های خارجی گفت: در ش��رایطی 
که کشور درگیر یک جنگ تمام عیار اقتصادی است، 
هرگونه اختال در انسجام داخلی، کشور را در تعامل 
و کنش ب��ا چالش های بین المللی با مش��کل مواجه 

می سازد.
رئیس جمه��ور در بخش دیگری از س��خنان خود 

با بی��ان اینکه در فرآیند انتخاب وزرای پیش��نهادی 
به مجل��س، ماک و معیار ن��ه رویکردهای جناحی، 
سیاسی، قومی و جنس��یتی، بلکه شایسته سالاری با 
شاخص هایی همچون توانمندی، کارآمدی، پایبندی 
به قانون و اجرای س��ند چش��م انداز و برنامه  توس��عه 
بوده اس��ت افزود: اعمال سیاس��ت های سختگیرانه و 

حذفی در دوره های گذش��ته، موجب طرد بس��یاری 
از مدیران دلس��وز و زحمتکش و محروم شدن نظام 
اجرایی کش��ور از خدمت شایس��تگان شده است، از 
همی��ن روی دولت وفاق ملی ب��ه دنبال به کارگیری 
افراد توانمند و نخبه ف��ارغ از هر نوع نگرش، مذهب 

و قومیت است.
»تاکی��د ب��ر تعامل و هم اندیش��ی بیش��تر دولت و 
مجلس در حل مشکات کشور«، »ضرورت استفاده از 
مشاوران کارآزموده و زبده در اجرای طرح های توسعه 
در استان ها«، »لزوم اصاح ساختار بودجه نویسی در 
کشور و ایجاد تعادل میان منابع و مصارف«، »نظارت 
دقیق بر نحوه هزینه کرد منابع و اعتبارات« و »تاکید 
بر اج��رای عدال��ت و تامین رضایتمن��دی مردم« از 
دیگر نکات م��ورد تاکید رئیس جمه��ور در دیدار با 

نمایندگان استان های زنجان و خراسان رضوی بود.
پیش از س��خنان رئی��س جمهور اعض��ای مجمع 
نمایندگان اس��تان های زنجان و خراس��ان رضوی به 
بیان برخی از مهمترین مس��ائل و نیازهای حوزه های 
انتخابیه خود از جمله توسعه و تقویت زیرساخت های 
حمل و نق��ل و جاده های مواصات��ی، احداث مراکز 
بهداشتی و درمانی، توجه به زیر ساخت های فرهنگی، 
تامین پایدار آب شرب، مساعدت بانک ها در پرداخت 
تس��هیات ازدواج و مس��کن جوانان و توزیع عادلانه 

منابع در استان ها پرداختند.

برخی از نمایندگان مجلس شورای اسامی در مخالفت 
با وزیر پیشنهادی امور خارجه به بیان دیدگاه های خود 

در خصوص صاحیت و برنامه های وی پرداختند.
به گزارش خبرنگار سیاست خارجی ایرنا، در نشست 
علنی مجلس ش��ورای اسامی بررسی صاحیت عباس 
عراقچی، وزیر پیشنهادی امور خارجه مورد بررسی قرار 
گرفت و برخی نمایندگان مجلس به تشریح دیدگاه های 
خود در مخالفت با صاحیت و برنامه های وی پرداختند.

محمد رضا احمدی سنگر نماینده مردم رشت اظهار 
داشت: اعتقاد ما بر این است که وزیر امور خارجه هم باید 
از سوابق بسیار درخشانی داشته باشد و هم آنکه اقتدار 
و صابت لازم را داشته باشد و به نظر من زمانیکه آقای 
عراقچی به عنوان سرپرست هیئت مذاکره کننده با طرف 
مقابل بود بس��یاری از موارد را رعایت نکردند.وی گفت: 
آقای عراقچی چه توافقی بود که آمریکا از برجام خارج شد 
و شما نوشتید که نه تنها ایران خارج نشده بلکه نتوانسته 
که از آن خارج ش��ود. شما که مدعی بودید زبان دنیا را 
متوجه هس��تید و ما بلد نیستیم.نماینده مجلس افزود: 
پس از قانون اقدام راهبردی مجلس یازدهم ش��ما، وزیر 
امور خارجه و رئیس جمهور وقت کلی بهانه آوردید. آقای 
عراقچی دقت لازم در متن برجام نش��د و احساسی این 
توافق تصویب شد و عزت ملی در مذاکرات رعایت نشد. 
یک طرفه به تعهدات برجام عمل کردید.احمدی سنگر 
بیان کرد: ش��روط رهبری در مسئله برجام رعایت نشد. 
شما به ظرفیت ها و توان های داخلی اعتماد نداشتید. در 
دوران ۸ سال دفاع مقدس جوانان همین مرز و بوم بودند 
که در مقابل طرف مقابل جنگیدند و پیروز شدند. شما به 

توان نیروهای نظامی و دیپلماسی کشور ایمان نداشتید، 
یا تحت تاثیر بوده یا اصاً ایمان نداشتید. وی افزود: چرا 
تحریم ها برداشته نشد؟ شما که گفتید تحریم ها با برجام 
برداش��ته می شود اما هیچ اتفاقی نیفتاده و قلب رآکتور 
هسته ای را بتن ریختید. آقای ظریف هم گفتند در برخی 

موارد نتوانستیم خط قرمزها را رعایت کنیم. 
رای به عراقچی یعنی ادامه دیپلماسی التماسی!

نماینده مجلس بیان کرد: شما بگویید دستاورد برجام 
چه بود؟ آقای س��یف رئیس کل بانک مرکزی وقت در 
مصاحبه ای گفت دستاورد برجام تقریباً هیچ است. آقای 
طی��ب نیا وزیر اقتصاد وقت گف��ت بانک های خارجی با 
ایران همکاری ندارند. شما گفتید برجام را طوری نوشتیم 
که اگر آمریکا از آن خارج شود و نتواند آن را از بین ببرد.

احمدی سنگر تصریح کرد: توافق برجام خسارت برای کشور 
ما بود، رهبری هم گفتند این ها همه بهانه است و دشمن با 
اصل جمهوری اسامی ایران مخالف است. ما با چه جرئتی 
به شما رای دهیم تا همان دیپلماسی التماسی و سیاست 

لبخند ادامه پیدا نکند، ما باید مطمئن باشیم.

رئی�س کل س�ازمان نظام پرس�تاری با ارس�ال 
نام�ه ای ب�ه رئی�س جمهور درخواس�ت ک�رد در 
جلس�اتی با مدیریت معاون اول یا معاون اجرایی 
رئیس جمهور، مشکلات و دغدغه های پرستاران 

پیگیری و رفع شود.
به گزارش ایرنا از سازمان نظام پرستاری، احمد نجاتیان 
در این نامه که روز یکش��نبه منتش��ر ش��د، به تش��ریح 
مهمترین مشکات پرستاران ش��امل تاخیر در پرداخت 
کارانه و اضافه کار، مش��کل کمبود نیرو و مساله افزایش 
مهاجرت پرستاران پرداخت و از مسعود پزشکیان رئیس 
جمهور خواست با رسیدگی فوری به این مسئله از افزایش 
نارضایت��ی پرس��تاران جلوگیری کند.در ای��ن نامه آمده 
اس��ت: سازمان نظام پرستاری جمهوری اسامی ایران به 
نمایندگی از ۲۷۷ هزار عضو این س��ازمان و بیش از ۳۵۰ 
هزار نفر کارکنان گروه پرس��تاری کشور آماده است تا در 
کنار دولت محترم چهاردهم و وزارت بهداشت در جهت 
نیل به اهداف متعالی نظام س��امت و تحقق بخش��ی به 
برنامه های کان از جمله سیاس��ت های کلی سامت و 

برنامه هفتم توسعه همکاری کند.این نامه می افزاید: این 
روزها جامعه پرستاری کشور با مشکات متعددی مواجه 
هستند که به شدت آنها را نگران و مشوش نموده و مانع 
خدمت رس��انی بهینه به مردم شده است؛ کمبود شدید 
نیروی انس��انی به اندازه حداقل نصف استاندارد مورد نیاز 
در کش��ور، تحمیل اضافه کار اجب��اری به خصوص برای 
بانوان )متوس��ط ۸۰ ساعت ماهیانه(، معوقات طولانی در 
پرداخت تعرفه پرستاری )متوسط کشوری ۸ ماه( و اضافه 
کار )متوس��ط کش��وری ۴ ماه(، مبلغ بسیار پایین اضافه 
کار )متوسط ساعتی ۳۰ هزار تومان( باعث شده که میل 
به مهاجرت خارج، ترک خدمت و تغییر ش��غل از بحش 
دولتی به خصوصی در بین این گروه به شدت افزایش یابد.
سازمان نظام پرستاری خاطر نشان کرد: در سال گذشته 
تعداد هزار و ۸۵۰ درخواس��ت گواهی گوداستندینگ در 
سازمان ثبت شده که نسبت به سال ۱۴۰۰ افزایش حدود 
دو برابری را نش��ان می دهد. ای��ن آمار معادل ۲۰ درصد 
کل ظرفیت آموزش��ی سالیانه پرستاری است که در طی 
یک س��ال اقدام به مهاجرت کرده اند.این نامه می افزاید: 
متاسفانه این روزها ابعاد نارضایتی به حدی رسیده است 
که در برخی بیمارس��تان های ش��هرها از جمله در البرز 
و ش��یراز با ترک کار و عدم حضور در شیفت های کاری 
توسط پرستاران مواجه شده اند. هرچند تاش های این 
سازمان و بزرگان پرستاری و نهادهای مرتبط باعث عدم 
اخال در ارائه خدمات به بیماران اورژانسی شده است ولی 
این امر، خدمت رسانی به بیماران الکتیو را به شدت تحت 
تاثیر قرار داده است و بیم آن می رود ابعاد این اقدامات به 

استان های دیگر نیز کشیده شود.

مخالفان وزیر پیشنهادی امور خارجه چه گفتند؟ پرستاران برای حل مشکلات خود به رئیس جمهور نامه نوشتند

پزشکیان: دنبال بکارگیری افراد توانمند و نخبه هستیم
در دیدارهای جداگانه با مجمع نمایندگان زنجان و خراسان رضوی

   فرماندار تبریز چه گفت؟
 فرمان��دار تبریز با تاکید ب��ر اینکه هرآنچه که بر 
خیر و صاح شهر باشد، آن را انجام می دهیم گفت: 
شهروندان تبریزی نیز قدردان زحمات اعضای شورا 
و شهرداری مبنی بر س��اماندهی وضعیت آسفالت، 
ترافیک و غیره هستند اما معتقدم اقدامات مربوطه 
با توجه به نیازهای ش��هری اولویت بندی ش��وند به 
طوری ک��ه در پروژه  پل روگذر معل��م ثابت کردیم 
ک��ه می  توان با انجام یک کار جهادی رضایت مردم 

را کسب نمود.
یونس فاتح با اشاره به اینکه اعضای شورا مسئولان 
را ب��ه صح��ن علن��ی دع��وت ک��رده و چالش های 
مرب��وط به وظایف آن ه��ا را مطالب��ه نمایند افزود: 
از زم��ان حضورم در فرمان��داری بیش از ۹۰ درصد 
مصوبات ش��ورای شهر تبریز تصویب شده است، لذا 
خواهش��مندم در بحث تحلیل مصوبات شورای شهر 

دقت لازم به عمل آید.
وی اضاف��ه ک��رد: فرمانداری نمی توان��د با اصرار، 
مصوباتی که دارای ابهام هس��تند را تطبیق دهد به 
طوری که تاکنون هرآنچه که در جهت توسعه  شهر 
و ش��هروندان بوده در حد توان انجام داده ایم اما هر 
موردی که احس��اس کرده ایم دچ��ار ابهام اعتباری 
بوده و س��ودی برای پیشرفت شهر ندارد را رد کرده  

ایم.
فرمان��دار تبریز تش��ریح ک��رد: مجلس ش��ورای 
اس��امی هر س��ال کارنام��ه  ای اباغ م��ی  کند که 
می��زان حضور و غی��اب و نطق اعض��ای مجلس را 
بیان می کن��د، ما نیز می خواهی��م عضوی که برای 
م��ردم تاش می کند و وقت می گ��ذارد با فردی که 
حضورش هیچ س��ودی برای مردم ن��دارد، تفکیک 
داده ش��ود و لذا خواهشمندم این امر در دستور کار 
ق��رار گرفته و دفترچه  ای با ای��ن ماهیت در اختیار 

مردم قرار گیرد.
  از کمیسیون عمران چه خبر؟

در بخش دیگری از نشس��ت علنی ش��ماره ۲۰۷ 
شورای ش��هر تبریز رئیس کمیسیون عمران، حمل 
و نق��ل و ترافی��ک ش��هری از برگزاری ۳۴ جلس��ه 
تخصصی طی س��ال سوم دوره ششم این شورا خبر 
داد و به ارائه گزارش عملکرد کمیسیون متبوع خود 

پرداخت.
روح الله رش��یدی از ۵ مورد از مجموع جلس��ات 
تش��کیل ش��ده به صورت مش��ترک با کمیس��یون 
شهرسازی و معماری س��خن به میان آورد و افزود: 
بررس��ی عملکرد عمران��ی مناطق، رفع مش��کات 
ش��رکت واح��د اتوبوس��رانی، پروژه های ش��اخص 
عمرانی، ترافیک ش��هر تبریز، مس��ائل س��اختاری 
ح��وزه عمران و حمل و نقل، وضعیت مترو، معاونت 
عمران��ی، و ش��رکت  ه��ا و س��ازمان های عمرانی و 
وضعیت تاکسیرانی، در این جلسات بیشترین سهم 

را از دستور جلسات داشتند.
وی اظه��ار کرد: در این جلس��ات برنامه عملیاتی 
خ��ط ۲، لین��ک ارتباطی خ��ط ۲، فاینانس خط ۲، 
س��یگنالینگ و همچنی��ن تهویه خ��ط یک متروی 
تبری��ز مورد پیگیری ق��رار گرفت��ه و در عین حال 
مسیرگشایی شهید آل هاشم، احداث پل های معلم 

و قراملک، تولید قطعات س��گمنتال، بررسی دلایل 
تاخی��ر پروژه ها، اح��داث دوربرگ��ردان حیدر آباد، 
ش��هرک جوانان، س��اماندهی اتوبان شهید کسائی، 
بررس��ی موانع اجرای پروژه خلعت پوش��ان، بررسی 
ساز و کار اجرایی پروژه مشارکتی پارک حاشیه  ای 
و تفاه��م نامه همکاری پلیس راه��ور از دیگر موارد 

عملکردی کمیس��یون عمران و حمل و نقل شورای 
شهر تبریز بوده است.

رش��یدی عنوان کرد: تکمیل می��دان آذربایجان، 
اجرای ۵۰۰ هزار تنُ آس��فالت ش��هری و همچنین 
تقوی��ت هم��کاری و بررس��ی نحوه عملکرد س��ایر 
دس��تگاه ها خدمات رس��ان در ارتباط با پروژه هایی 

مانند اجرای تونل انرژی در این کمیسیون پیگیری 
شده است.

به گفته او، عملک��رد عمرانی مناطق ۱۰ گانه هر 
هفته بررس��ی می شود که پیگیری آخرین وضعیت 
پروژه بازآفرینی چوخورلار، میارمیار، عتیق و بهشت 
ماندگار از جمله آنهاس��ت که در کمیسیون عمران، 
حم��ل و نقل و ترافیک ش��ورا بر تس��ریع در تعیین 

تکلیف آنها تاکید شده است.
  مراسم تحلیف چگونه بود؟

جذاب ترین بخش نشست علنی این هفته شورای 
شش��م ش��هر تبریز اما، مراس��م تحلیف اس��ماعیل 
چمنی به عنوان جانشین شهرام دبیری بود که طی 
قرائت سوگندنامه، او رسماً به عضویت شورای شهر 

تبریز درآمد.
اس��ماعیل چمنی که همواره از سوی رسانه ها در 
ادوار پیش��ین شورای شهر تبریز یک چهره خبرساز 
شناخته می ش��ود ضمن تش��کر از اصحاب رسانه، 
پیش��نهادات و انتقادات خبرن��گاران را عامل مهمی 
برای توسعه شهر دانست و گفت: امیدوارم در زمان 
باقی مانده از ششمین دوره شورا، این عزیزان یاریگر 
پارلمان ش��هری باشند چرا که ش��ورای شهر محل 
خردجمعی بوده و از این حیث، رسیدن به وحدت و 

همدلی مدیریت شهری در کنار افزایش رضایتمندی 
دغدغه اصلی ماست لذا امیدوارم حضورم در شورای 
ش��هر، وحدت بیشتر بین اعضای ش��ورا و مدیریت 

شهری تبریز را فراهم کند.
نکته ج��ذاب تر اینک��ه اس��ماعیل چمنی، عضو 
جدیدالورود و باسابقه ش��ورای شهر تبریز در اولین 
جلس��ه حضور خود با رای اکثریت اعضای شورا در 
کمیس��یون های برنامه و بودجه، محیط زیس��ت و 
خدمات ش��هری، س��رمایه گذاری، ماده ۱۰۰ و بند 
۲۰ ماده ۵۵ انتخاب شد و در عین خوش اقبالی، با 
نظر مساعد اعضا به عنوان نماینده شورای کانشهر 

تبریز در شورای شهرستان انتخاب گردید.
  در تذکرات چه گذشت؟

تذکرات اعضای شورا در لا به لای مباحث و لوایح، 
از جمله بخش های جذاب ادوار ش��ورای شهر تبریز 
بوده اس��ت که در اکثر موارد به سوژه خبری رسانه 
ها تبدیل می ش��ود، پس از اینکه نطق میان دستور 
محمدحس��ن اسوتچی در نشست شماره ۲۰۷ شورا 
حذف ش��د نوبت به تذکرات قانون��ی برخی از اعضا 

پیرامون مسائل و مشکات جاری شهر رسید.
احد صادقی دبیر س��ال آخر دوره شش��م شورای 
ش��هر تبریز با اشاره به اینکه ش��رکت تدبیر اندیش 
برای فضای س��بز انتخاب شده اس��ت گفت: جهت 
ادامه فعالیت این شرکت نیاز به بازنگری وجود دارد 

زیرا اتهاماتی به سمت شورا گرفته می شود.
وی افزود: در مورد نحوه عملیات و فرآیند اجرایی 
ش��رکت تدبیر اندی��ش باید نظرات کارشناس��ان را 
دریافت کرده و بدون چالش های بیرونی، ش��ورا در 
ای��ن رابطه تصمیم بگیرد تا با اتخاد تصمیم صحیح، 
اجازه سوء استفاده مغرضان در فضای آلوده به وجود 

نیاید.
روح الله رش��یدی - دیگر عضو ش��ورا - نیز تاکید 
کرد: به حرمت کارگران خدوم ش��هرداری، فعالیت 
دو ماهه ش��رکت تدبیر اندی��ش را تمدید کردیم تا 
در این خصوص، اقدامات لازم را تدبیر کرده و دچار 

چالش نشویم.
ش��هردار کانش��هر تبریز در این لحظات با اشاره 
به اینکه برخی از اعضای ش��ورای ش��هر کم لطفی 
می کنند گفت: پروژه مقبره الش��عرا ۱۵ س��ال قبل 
مخروبه ای بیش نبود اما با وجود بعضی از نواقصات، 

در مسیر اجرا قرار گرفته و نباید کم لطفی شود.
یعق��وب هوش��یار درباره ش��رکت تدبی��ر اندیش 
نی��ز تاکید کرد: امنیت ش��غلی کارگران برای ما در 
اولویت قرار دارد لذا نس��بت به سنوات گذشته حق 
و حقوق کارگران ساماندهی شده و این، بی انصافی 
است که بگوییم در خصوص وضعیت کارگران هیچ 
کاری انجام نشده است کمااینکه در مهر ماه ۱۴۰۳ 
برای مربیان نیز از طریق ش��رکت، ق��رارداد منعقد 

می گردد.

 شهردار تبریز 
می گوید امنیت 

شغلی کارگران در 
اولویت قرار دارد و 
بی انصافی است که 
بگوییم در خصوص 
وضعیت کارگران 
هیچ کاری انجام 

نشده است

پزشکیان:

 از ظریف به عنوان مشاور استفاده می کنیم
رئیس جمهوری گفت: از وجود آقای ظریف به عنوان مش�اور اس�تفاده خواهیم 
کرد و از هرکس�ی ک�ه در این مملکت تلاش کرده و زحمت کش�یده با هر نگاه و 

باوری بهره مند می شویم.
به گزارش خبرگزاری مهر، مسعود پزشکیان در حاشیه حضور در مجلس شورای اسلامی 
در گفت وگویی با تاکید بر این که »بنای ما در انتخاب وزرای پیشنهادی، وحدت و انسجام 
ملی و دست برداش��تن از اختلافات و چنددس��تگی ها بود«، اظهار کرد: برخورد ما براساس 
شایس��تگی است. اعلام کردیم کس��انی که می توانند به ما کمک کنند هم از احزاب و هم 
از قومیت ها به ما لیس��ت ارائه دهند و حدود بیش از ۱۰ هزار س��اعت در ۲۰ تا ۲۵ کمیته 
بررسی انجام شد و در یک شورا جمع بندی شد و در نهایت افراد حاضر به مجلس معرفی 
شدند.وی افزود: هیچکس نمی تواند بگوید این افراد از یک جناح، یک دسته یا یک قوم و 
گروه هس��تند. ما وظیفه داریم دس��ت به دست هم دهیم و این روند در کل ساختار اداری 
کش��ور تعمیم پیدا کند.رئیس جمهوری در پاس��خ به س��والی درباره سطح همکاری جواد 
ظریف با دولت چهاردهم هم یادآور ش��د: از وجود آقای ظریف به عنوان مش��اور اس��تفاده 
خواهیم کرد. ما از هرکس��ی که در این مملکت تلاش کرده و زحمت کش��یده با هر نگاه و 
باوری اس��تفاده خواهیم کرد و منت کسانی را خواهیم کشید که دلشان برای این مملکت 
می سوزد و کارشناس و عالم هستند و می دانند و می توانند ما دست آنان را می بوسیم که 

بیایند و کمک کنند مملکت را از این وضعیت خارج کنیم.

 عارف اصلاح برنامه جامع توسعه دریامحور را 
ابلاغ کرد

معاون اول رئیس جمهور تصویب نامه هیئت وزیران درباره اصلاح برنامه جامع 
توس�عه دریامحور از جمله تعیین نرخ س�ود یارانه ای تسهیلات مسکن شهرهای 

ساحلی را ابلاغ کرد.
به گزارش ایس��نا، محمدرضا عارف تصویب نامه جلس��ه ۲۱ مرداد هیئت وزیران درباره 
اصلاح برنامه جامع تحقق سیاس��ت های کلی توس��عه دریامحور را ب��ه وزارتخانه های راه، 
صمت، اقتصاد، دفاع، جهاد، نفت، نیرو، کش��ور، تعاون، دادگس��تری، گردش��گری، علوم و 
بهداش��ت و همچنین س��ازمان های برنامه و بودجه، محیط زیس��ت، اداری و استخدامی و 

صداوسیما و نیز بانک مرکزی و معاونت علمی - فناوری رئیس جمهور ابلاغ کرد.
مطابق این مصوبه دولت، بانک مرکزی موظف اس��ت با همکاری وزارت راه و شهرسازی 
و در راس��تای اجرای برنامه اقدام ملی مس��کن در شهرهای ساحلی با تأکید بر ساماندهی 
حاشیه نش��ینی، اعطای تسهیلات با نرخ کمتر از نرخ تس��هیلات مصوب برنامه اقدام ملی 

مسکن را از محل اعتبارات مصوب مربوط از مراجع ذی ربط پیگیری کند.
همچنین در راس��تای ارتقای معیشت معلمان شاغل در مناطق ساحلی و ماندگاری آنها 
در این مناطق، س��ازمان اداری و استخدامی موظف شد تا دستورالعمل ضرایب بدی آب و 
هوا را ظرف سه ماه اصلاح کند؛ این موضوع مشمول اعضای هیئت علمی دانشگاه ها شده 

و وزارتین علوم و بهداشت مسئول پیگیری اجرای اقدامات مقتضی شده اند.

طحان نظیف خبر داد

 اساسنامه ۲ سازمان  منطقه آزاد به تایید 
شورای نگهبان رسید

سخنگوی ش�ورای نگهبان از تایید اساسنامه 
س�ازمان های منطق�ه آزاد تج�اری - صنعت�ی 
مازندران و دوغارون توسط شورای نگهبان خبر 

داد.
به گزارش ایسنا، هادی طحان نظیف عضو حقوقدان 
و سخنگوی شورای نگهبان در حساب کاربری خود در 

شبکه اجتماعی ایکس نوشت:
» اساسنامه دو سازمان  منطقه آزاد تجاری - صنعتی 

مازندران و دوغارون تأیید شد.«

خبر

 فاز مثبت
در عمارت ساعت

اهم مباحث جذاب نشست علنی شماره ۲۰۷ پارلمان 
شهری تبریز به روایت تحلیلی "عصرآزادی"

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

دویست و هفتمین جلسه علنی شورای ششم شهر تبریز روز ۲۸ مرداد ماه ۱۴۰۳ به ریاست 
غلامرضا احمدی - در دومین جلس�ه پس از انصراف ش�هرام دبیری از ریاس�ت ش�ورا - و 
با حضور اعضای ش�ورا، کارشناس�ان، مدیران ش�هری و ش�هردار تبریز در عمارت تاریخی 
س�اعت برگزار ش�د و در آن پرویز هادی، حکیمه غفوری، علیرضا نوای باغبان و سیدکاظم 

زعفرانچیلر غائب بودند.
نکته جالب توجه در نشست این هفته، عضویت رسمی اسماعیل چمنی به عنوان عضو جدید 

اما باس�ابقه شورای تبریز برای سال آخر دوره شش�م بود که پس از تایید استعفای شهرام 
دبیری از س�وی ش�ورای ش�هر، او با ابلاغ فرمانداری به عضویت ش�ورا درآمد تا حضورش، 
تداعی گر شور و هیجان دوره چهارم شود. آنطور که چمنی ادعا داشت او در انتخابات سال 
۱۴۰۰ توانس�ته بود به عنوان س�یزدهمین منتخب مردم وارد شورای شهر تبریز شود اما به 
دلیل پاره ای از مس�ائل و جریانها از راهیابی به عمارت س�اعت بازماند اما سرنوشت طوری 

رقم خورد که مجدداً به ترکیب شورا بازگردد...
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